
Rada Miejska w Grójcu 

Radni - Sesja 

Protokół nr 74 

LXXIV Sesja w dniu 15 kwietnia 2024r.  

Obrady rozpoczęto 15 kwietnia 2024 o godz. 15:00, a zakończono o godz. 15:33 tego samego 

dnia. 

W posiedzeniu wzięło udział 20 członków. 

Obecni: 

1. Jerzy Antoniewicz 

2. Karol Biedrzycki 

3. Janusz Dulemba 

4. Henryk Feliksiak 

5. Mirosław Gałka 

6. Tomasz Justyński 

7. Jerzy Kasica 

8. Ryszard Krzyżanowski 

9. Anna Lubowiecka 

10. Daniel Marcinkowski 

11. Małgorzata Molenda 

12. Artur Moskal 

13. Weronika Piwarska 

14. Dariusz Prykiel 

15. Adam Siennicki 

16. Grzegorz Stolarek 

17. Jacek Stolarski 

18. Artur Szlis 

19. Małgorzata Szymańczak 

20. Agnieszka Wachulec-Kamienik 

21. Krzysztof Woźniak 

1. Otwarcie Sesji. 

 

Przewodniczący Rady Pan Karol Biedrzycki: Dzień dobry Państwu, witam bardzo serdecznie 

wszystkich obecnych na sali oraz tych , którzy śledzą nasza transmisję. Sesja odbywa się  w 

trybie nadzwyczajnym na wniosek Pana Burmistrza. Otrzymaliśmy porządek obrad. Czy do 

tego porządku obrad Pan Burmistrz ma jeszcze jakieś uwagi? Nie ma. Przechodzimy zatem 

do sprawdzenia kworum. 

 

 

Ad.2. Przyjęcie proponowanego porządku obrad. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie proponowanego porządku obrad..  

 



Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Gałka 

 

 

Ad.3. Przyjęcie protokołu z Sesji nr 73 z dnia 25.03.2024r. 

 

Głosowano w sprawie: 

Przyjęcie protokołu z Sesji nr 73 z dnia 25.03.2024r..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 19, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (19) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz 

Stolarek, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof 

Woźniak 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Gałka 

 

 

 

Ad.4. Rozpatrzenie projektów Uchwał w sprawie: 

 

A zmiany Uchwały budżetowej Gminy Grójec na rok 2024, 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

 

W dyskusji wzięli udział: 

- Dariusz Prykiel 

 

Pan Radny Dariusz Prykiel: W związku z tym, że nie było komisji, czy mogłaby Pani 

przybliżyła nam temat tych 609 000 zł, które musimy wypłacić któremuś z  przedszkoli? 

Pani Mariola Komorowska: Oczywiście. Szanowni państwo w pewnym momencie na naszym 

terenie pojawiły się przedszkola prowadzone przez podmiot niepubliczny. Ówczesny zapis 



ustawy, w którym ustalono wysokość dotacji dla placówek wychowania przedszkolnego, 

które nie są prowadzone przez gminę, mówił że podstawą dotacji są wydatki na jednego 

ucznia w przedszkolach publicznych. My kierowaliśmy się zasadą w tamtych latach, że 

wydatki ponoszone przez gminę w przedszkolach publicznych, są to wydatki ze środków 

publicznych mieszkańców, czyli to co gmina daje swojemu przedszkolu. Oprócz tego do 

przedszkola wpływały również pieniądze od rodziców. I ten stan nie do końca był jasny, czy 

te pieniądze, które wpływały od rodziców w naszych przedszkolach, powinny być również 

podstawą do ustalenia dotacji dla placówek niepublicznych, które pobierały pieniądze od 

rodziców w dużo większej wysokości niż przedszkola gminne. Dotowaliśmy te przedszkola 

tak jak dotowaliśmy nasze przedszkola publiczne, czyli kwota była ustalana procentowo od 

dotacji w naszych przedszkolach publicznych, które nie zawierały w sobie środków od 

rodziców. Czyli wydatki ponoszone na ucznia w danym przedszkolu, pochodziły z budżetu 

gminy np. 300 zł na jednego ucznia i wpłata od rodziców, którzy w tamtych latach 2010-2013 

wpłacali na poczet kosztów stałych plus rodzice w naszych przedszkola płacili za 

wyżywienie. Niestety orzecznictwo przez te lata, następujące po latach dotacji było takie, że 

my również do podstawy dotacji dla przedszkoli niepublicznych powinniśmy brać wydatki, 

które bezpośrednio płacili rodzice. Stąd powstał ten spór. Zaczęły się pojawiać na terenie 

Polski firmy prawnicze, które wędrowały po poszczególnych gminach, sprawdzały jak te 

gminy dotowały przedszkola niepubliczne i proponowały im wykupienie przyszłych 

należności. Tak było również na naszym terenie. Pojawiła się firma, która odwiedziła 

wszystkie nasze placówki niepubliczne. Praktycznie wszystkie odmówiły z wyjątkiem jednej. 

która sprzedała swoje przyszłe długi tej firmie. To był rok  marzec bądź kwiecień 2018. 

Następnie ta placówka w czerwcu zamknęła swoją działalność. Od tego momentu zaczął się 

spór. Następnie ta firma wystąpiła z bardzo wysokim roszczeniem do gminy. Wynosiło ono 

ponad 500 000zł i w 2018 rozpoczęło się postepowanie przed sądem w Radomiu. My jako 

gmina nie zgadzaliśmy się absolutnie z tym roszczeniem. Sąd nie potrafił sobie poradzić, więc 

zatrudnił biegłą sądową. Od jej orzeczenia odwołała się firma, która odkupiła długi. Potem 

sąd powołał kolejną biegłą , a potem jeszcze kolejną. W wyniku tego, roszczenie które 

wynosiło pierwotnie ponad 500 000 zł, zmniejszyło się do kwoty 180 000 zł. Firma, która 

skupiła roszczenia złożyła apelację na początku roku 2023. Sprawa zakończyła się wyrokiem 

sądu apelacyjnego. Od tego wyroku przysługuje na tylko skarga kasacyjna. Ale ta skarga 

według naszego mecenasa i mecenasa, który prowadził sprawę, najprawdopodobniej nie 

przyniesie nam żadnych rezultatów. Bo wszystkie argumenty świadczące na naszą korzyść 

zostały w wyniku zostały w wyniku różnych spraw toczących się na terenie Polski, zostały 

obalone. Jest tez orzeczenie Sądu Najwyższego, który przy takim zapisie w ustawie, 

potwierdził, że wszystkie wydatki na dziecko, także i te od rodziców, powinny być brane do 

podstawy naliczania dotacji dla placówek niepublicznych. Teraz zdaniem naszego mecenasa 

powinniśmy sprawę jak najszybciej zakończyć, nie narażając się na dodatkowe koszty. 

Dla przypomnienia mogę Państwu powiedzieć, że te opłaty od rodziców w przedszkolach 

niepublicznych, były często o wiele wyższe niż w przedszkolach gminnych. Czasem nawet 

dwukrotnie większe. Dopiero później, zostało zapisane w ustawie, że podstawą naliczania 

dotacji, są wydatki ponoszone na dziecko pomniejszone o wpłaty  od rodziców. 

Przewodniczący Rady Pan Karol Biedrzycki. Dziękuję. Czy macie Państwo jakieś pytania? 

Jeśli nie ma, przechodzimy do głosowania. 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały budżetowej Gminy Grójec na rok 2024, 



Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Gałka 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie.  

Uchwała Nr LXXIV/711/24 

 

 

 

B zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2024–2036, 

 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

 Pytań do uchwały nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Grójec na lata 2024–2036,.  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 18, PRZECIW: 1, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 1, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (18) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz Stolarek, Artur Szlis, 

Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-Kamienik, Krzysztof Woźniak 

PRZECIW (1) 

Weronika Piwarska 

WSTRZYMUJĘ SIĘ (1) 

Jacek Stolarski 

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Gałka 

 

Uchwała została podjęta. 

Uchwała Nr LXXIV/712/24 

 



 

C zmiany Uchwały nr LXIX/665/2023 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 18.12.2023r., 

Pani Skarbnik Mariola Komorowska przedstawiła projekt uchwały. 

Pytań do uchwały nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

zmiany Uchwały nr LXIX/665/2023 Rady Miejskiej w Grójcu z dnia 18.12.2023r.,  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (1) 

Mirosław Gałka 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXXIV/713/24 

 

 

 

D wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu. 

Przewodniczący Pan Karol Biedrzycki przeczytał projekt uchwały. 

Pytań do uchwały nie było. 

 

Głosowano w sprawie: 

wyrażenia zgody na zawarcie kolejnej umowy najmu..  

 

Wyniki głosowania 

ZA: 20, PRZECIW: 0, WSTRZYMUJĘ SIĘ: 0, BRAK GŁOSU: 0, NIEOBECNI: 1 

 

Wyniki imienne: 

ZA (20) 

Jerzy Antoniewicz, Karol Biedrzycki, Janusz Dulemba, Henryk Feliksiak, Tomasz Justyński, 

Jerzy Kasica, Ryszard Krzyżanowski, Anna Lubowiecka, Daniel Marcinkowski, Małgorzata 

Molenda, Artur Moskal, Weronika Piwarska, Dariusz Prykiel, Adam Siennicki, Grzegorz 

Stolarek, Jacek Stolarski, Artur Szlis, Małgorzata Szymańczak, Agnieszka Wachulec-

Kamienik, Krzysztof Woźniak 

NIEOBECNI (1) 



Mirosław Gałka 

 

Uchwała została podjęta jednogłośnie. 

Uchwała Nr LXXIV/714/24 

 

 

 

Ad.5. Sprawozdanie z realizacji Rocznego Programu Współpracy Gminy i Miasta 

Grójec z organizacjami pozarządowymi oraz innymi podmiotami prowadzącymi 

działalność pożytku publicznego za rok 2023. 

 

 

 

Ad.6. Sprawozdania z działalności: 

 

- Grójeckiego Ośrodka Kultury, 

 

- Miejsko- Gminnej Biblioteki Publicznej w Grójcu, 

 

- Grójeckiego Ośrodka Sportu „ Mazowsze”. 

 

 

Ad.7. Zapoznanie się z Oceną Zasobów Pomocy Społecznej w Gminie Grójec. 

 

 

 

Ad.8. Informacja na temat struktury organizacyjnej Urzędu Gminy i Miasta w Grójcu. 

 

 

 

Ad.9. Zakończenie Sesji. 

 

 

 

  

Przewodniczący 

Rada Miejska w Grójcu 

  

 

Przygotował(a): Agnieszka Stolarska 

 
Przygotowano przy pomocy programu eSesja.pl  


